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Date:  20.12.2022 Time: 14:15 hrs 
 

Subject: BULLETIN NO: 2 Document No:  1.2 
 

From:  The Clerk of the Course  
 

To:  All competitors / crew members  
  Number of pages:   1   Attachments:   1   (4 pages) APPROVED BY THE FIA - 20.12.2022 

 

1.  Amendments to the Supplementary Regulations of the Rally 
 

2. ORGANISATION 
2.7 Officiels / Officials 
Médecin Chef de l’Epreuve / Chief Medical Officer : Dr Benoit PAULMER Dr Benoit PAULMIER 
 

8. FUEL 
8.1 Ordering procedure and price 
The cost of the FIA WRC 2023, including refuelling services will be communicated in a bulletin is 6,57 € (VAT 
excl.). 
 

The procedure to order fuel will be communicated in a bulletin is done online and requires a prior registration 
at https://p1-fuels.odoo.com/. Detailed instructions are available on the rally website at 
https://acm.mc/en/edition/91e-rallye-automobile-montecarlo/espace-concurrents/official-documents/forms/  
 

The deadline for order and payment is Monday, 19th December 2022 Thursday, 22nd December 2022.  
The proof of payment MUST be sent to P1 latest on Friday, 23rd December 2022 to proceed with the orders.  
 

Teams having proceeded to the fuel order, and will not be selected, will be refunded. 
 
8. CARBURANT 
8.1 Procédure de commande et prix 
Le coût du carburant FIA WRC 2023, y compris les services de ravitaillement, sera communiqué dans un additif 
est 6,57 € (hors taxes). 
 

La procédure de commande du carburant sera communiquée dans un additif se fait en ligne et nécessite une 
inscription préalable sur https://p1-fuels.odoo.com/ . Des instructions détaillées sont disponibles sur le site Web 
du rallye à https://acm.mc/edition/91e-rallye-automobile-montecarlo/espace-concurrents/documents-
officiels/formulaires/  
 

La date limite de commande et de paiement est fixée au lundi 19 décembre 2022 Jeudi 22 décembre 2022. 
La preuve de paiement DOIT leur être envoyée au plus tard le vendredi 23 décembre 2022 pour valider la 
commande. 
 

Les équipes ayant procédé à la commande de carburant qui ne seront pas sélectionnées, seront remboursées. 
 
 
ANNEXE I : ITINERAIRE 
APPENDIX I : ITINERARY 
Itinéraire modifié dans l'Annexe 1 / Amended Itinerary in Attachment 1. 
 
 
 
 
 
Alain Pallanca 
Clerk of the Course  
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